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PROTOKÓŁ NR 6/2025 

POSIEDZENIE KOMISJI KULTURY, OŚWIATY I POMOCY SPOŁECZNEJ   

Z DNIA 19 MAJA 2025 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy 

Społecznej. 

Zaproszeni goście: 1. Pani Joanna Nowacka- Zastępca Wójta, 2. Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy 

Krzemieniewo, 3. Pani Monika Wleklik- Dyrektor Szkoły w Nowym Belęcinie. 

Protokolantka – Paulina Kowalik 

Liczba obecnych radnych: 6/6 

Załączniki: lista obecności, Decyzja nr 17/2025 z dnia 09.5.2025 r. w sprawie udzielenia pozwolenia na 

użytkowanie budynku hali sportowej oraz miejsc parkingowych dla samochodów osobowych wydana rzez 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Lesznie. 

 

Dnia 19 maja 2025 r. o godzinie 14:00 w Publicznej Szkole Podstawowej im. J. Ponikiewskiego w Nowym 

Belęcinie, odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej w sprawie omówienia zasad 

funkcjonowania szkoły i inwestycji jaką jest budowa hali sportowej wraz z zadaszeniem w Nowym Belęcinie.  

W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji, zaproszeni goście oraz protokolantka. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Piotr Majchrzak zaproponował następujący porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Omówienie w/w zagadnień. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

4. Zwiedzanie hali sportowej. 

5. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Piotr Majchrzak - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli wszyscy członkowie komisji, zaproszeni gości oraz protokolantka. Zgodnie z listą obecności.  

Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego 

punktu posiedzenia. 

Ad 2. Omówienie zasad funkcjonowania Szkoły  

Pan Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji podziękował za przybycie i omówił tematykę spotkania. 

Poinformował zgormadzonych, że odpowiednio wcześniej poprosił o konkretne informacje Panią Monikę Wleklik 

- Dyrektor Szkoły w Nowym Belęcinie. Pani Dyrektor rozpoczęła od przedstawienia ogólnej charakterystyki 

placówki, wskazując na jej strukturę. Kolejno zgodnie z prośbą Radnego przeszła do omówienia ilości dzieci 

uczęszczających do szkoły. W sumie jest 131 dzieci: Klasa 1: 15 i 14 uczniów, Klasa 2: 15 uczniów, Klasa 3: 16 

uczniów, Klasa 4: 8 uczniów, Klasa 5:17 uczniów, Klasa 6: 8 uczniów, Klasa 7: 26 uczniów, Klasa 8: 12 uczniów. 
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Pani Dyrektor poinformowała, że w szkole pracuje 25 nauczycieli, 2 osoby jako pracownicy administracyjni i 7 

osób jako obsługa. Przekazała informację, że szkoła jest rozwojowa, uczęszczają do niej dzieci zarówno z Kosowa 

(1 osoba) jak i Siemowa (23 osoby). W związku z dużą ilości dzieci brakuje 1 Sali lekcyjnej i taka powstanie w 

okresie wakacji na co zostały zabezpieczone środki w budżecie.  Radni poruszyli temat Programu ERASMUS 

PLUS, skupiając się na tym, czy planuje się wzięcie ponownego udziału. Pani Dyrektor krótko omówiła program 

jednocześnie wskazując, iż o szczegóły musiałaby dopytać nauczycielkę, której powierzyła opiekę nad 

programem. Na chwilę obecną program Erasmus się zakończył a o kolejny będziemy aplikować. Sprawa w toku. 

W dalszej części spotkania Radni skupili się na inwestycji polegającej na budowie hali sportowej przy szkole. 

Kwestie techniczne zostały omówione przez Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta zgodnie z przygotowanymi 

materiałami. Kolejno przeanalizowano temat wynajmu hali. Na tę kwestię odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który 

wyjaśnił, ,że planuje się wynajem dla mieszkańców od czerwca 2025 roku; będzie zatrudniony opiekun Sali w 

okresie letnim prawdopodobnie na pół etatu a w okresie zimowym na cały etat. Obecnie tworzony jest regulamin 

wynajmu Sali, który ma zawierać najważniejszej informacji w tym wysokość stawki godzinowej za wynajem hali. 

Następnie Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta omówiła także decyzje zezwalające na użytkowanie zgodnie z 

przepisami prawa budowlanego jakie potrzebne były do otwarcia hali: decyzja sanepidu, decyzja Straży Pożarnej, 

decyzja Nadzoru Budowlanego. Jeżeli w decyzji zostały zawarte uwagi, zostały one wdrożone. Dla przykładu 

wskazano, że Nadzór Budowlany zwrócił uwagę na oznakowanie poziome parkingu.  

Radni nie wnieśli uwag ani pytań uznając temat za wyczerpany. Podziękowali za wyjaśnienia i omówienie tematu.  

Ad 3. Wolne wnioski i głosy.  

Radny Marcin Kmieć poruszył temat małej ilości miejsc parkingowych. Pan Wójt wyjaśnił, że miejsc jest w sumie 

38 w tym 4 dla osób niepełnosprawnych, podkreślono, że brak miejsc parkingowych jest problemem ogólnym i 

cywilizacyjnym. Radny Piotr Majchrzak zapytał o gwarancję ubezpieczeniową. Uzyskał informacje od Pani Wójt, 

że gwarancja trwa 5 lat i liczy się od podpisania końcowego protokołu odbioru tj. od 28 marca 2025 r. Przez okres 

5 lat muszą być dokonywane wszystkie przeglądy, za materiały eksploatacyjne płacimy z własnych środków. 

Radny Marcin Kmieć zapytał o koszty utrzymania: sala ogrzewana jest gazem, pompy ciepła są na potrzeby ciepłej 

wody, za halą sportową znajdują się panele fotowoltaiczne.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag i pytań. Temat uznano za wyczerpany. Przewodniczący przeszedł do następnego 

punktu posiedzenia.  

Ad. 4. Zwiedzanie hali sportowej 

Cała komisja wraz z Panią dyrektor, Panem Wójtem Radosławem Sobeckim i zastępcą Wójta Panią Joanną 

Nowacką poszła wizytować hale sportową. Po drodze Pani Dyrektor Monika Wleklik pokazała miejsce, w którym 

powstanie nowa sala lekcyjna.  

Ad 5. Zakończenie. 

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano Władzom Gminy za omówienie tematu  

i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 15:20 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:                PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

………………………………………….   …………………………………………. 

Busz Bernadeta (członek komisji)    Aleksandra Kolasińska (członek komisji) 

 

…………………………………………   …………………………………………. 

Kmieć Marcin (członek komisji)    Skorupski Grzegorz (członek komisji) 

 

………………………………………… 

Zbigniew Tomiński (członek komisji) 


